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Särskilt y+rande 
§67 Avtal och upphandling av profilfri=ds 

Vid föregående nämnd, 25 oktober 2023, lämnade Moderaterna in eG särskilt yGrande  
angående utredningen av Tyresös profilfri=ds. Nu har vi återigen ärendet uppe och vårt  
yGrande som vi lämnade in i oktober är relevant på alla punkter. Varför? För aG uNallet  
blev precis så som vi moderater förutspådde.  

Vi var kri=ska =ll aG de befintliga föreningar som driver profilfri=ds sagts upp utan aG  
frågan utreGs färdigt. Vilket i sig orsakade =dspress och en oönskad situa=on.  
Moderaterna ifrågasaGe huruvida upphandlingen skulle hinna genomföras på den korta  
=d som är kvar av 2023. Vi ställde även frågan som är den mest avgörande, har barnen  
något profilfri=ds aG gå =llbaka =ll eOer nyår?  

Vi ville se en förlängning av de befintliga avtalen för aG vinna =d och säkra kvaliteten.  
Styret avfärdade vår oro och möGe oss då med försäkran om aG kommunen kommer aG 
hinna med upphandlingen. En förlängning av avtalen sågs inte heller som genomförbar.  

Knappt tre veckor senare fick vi informa=on om aG det blev precis så som vi moderater  
förutspåG. Upphandlingen hinner inte genomföras under utsaG =d då det riskerar aG bli 
brister i kvaliteten och aG =den helt enkelt är alldeles för kort för aG kunna genomföra en 
upphandling. Nu förlängs de avtal som för några veckor sedan inte var aktuella aG förlänga. 
Styrets hantering av deGa ärende gynnar verkligen inte barnen eller föreningarna.  

Moderaterna är givetvis glada aG både profilfri=ds blir kvar och aG upphandlingen nu får 
den =d den kräver. Vi är däremot fortsaG starkt kri=ska =ll aG föreningarna har lämnats i 
stark oro utan =llräcklig informa=on. Styret bör ha förutseG det vi förutsåg i oktober. När de 
inte gjorde det borde de ha lyssnat =ll vår kri=k. 

Emelie Hedberg (M)     
För den moderata gruppen
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